
THE PROVINCIAL PARKS ACT
(C.C.S.M. c. P20)

Park Activities Regulation, amendment

Regulation 102/2009
Registered June 19, 2009

Manitoba Regulation 141/96 amended
1 **The *Park Activities Regulation, Manitoba Regulation 141/96, is amended by this regulation.***

2 **Section 18.2 is replaced with the following:**

No commercial logging on backcountry lands in Duck Mountain Provincial Park

18.2 No person shall engage in commercial logging on land in Duck Mountain Provincial Park that has received a backcountry land use category designation under the *Provincial Parks Designation Regulation, Manitoba Regulation 37/97.*

Coming into force

3 **This regulation comes into force on the same day that sections 9 and 31 of Bill 3 introduced in the Third Session of the 39th Legislature, entitled *The Forest Amendment Act*, come into force.**

June 9 2009
9 juin 2009

Minister of Conservation/Le ministre de la Conservation,

Stan Struthers

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LES PARCS PROVINCIAUX
(c. P20 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les parcs provinciaux

Règlement 102/2009
Date d'enregistrement : le 19 juin 2009

Modification du R.M. 141/96

1 **Le présent règlement modifie le *Règlement sur les parcs provinciaux, R.M. 141/96.***

2 **L'article 18.2 est remplacé par ce qui suit :**

Exploitation forestière interdite

18.2 Il est interdit de se livrer à l'exploitation forestière commerciale sur des terres qui sont situées dans le parc provincial de Duck Mountain et qui ont été désignées à titre de terres reculées en vertu du *Règlement sur la désignation des parcs provinciaux, R.M. 37/97.*

Entrée en vigueur

3 **Le présent règlement entre en vigueur en même temps que les articles 9 et 31 du projet de loi 3 déposé au cours de la troisième session de la trente-neuvième législature, intitulé *Loi modifiant la Loi sur les forêts.***

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba